
 

 REFERAT 

Møte: Styremøte Beitostølen 
Vel 

Tilstede: Styreleder :  Nils Herman Hornnæss,  

Nestleder:    Erik Garaas,  

Styremedlemmer: Hans Petter Fernander, 

Knut Sem, Kjersti Lohne Enersen og  

Paul Martens Røthe 

Møtedato: 19.08.2013 
Tidspunkt: 19.00 
Sted:  
Møteleder:  Nils Herman Hornæss 
Referent: Kjersti Lohne Enersen Forfall:  

 

Agenda: 
Gjennomgang  Referat årsmøte 2013. 
For øvrig ingen agenda da dette var det nye styrets første møte.   
 
Saksnr. Beskrivelse/oppfølging/vedtak Ansvar Tidsfrist 
    
 Konstituering av styret 

Alle styremedlemmene presenterte seg.  Kjersti ble 
forespurt om å ta sekretærfunksjon – primært skrive 
referat fra styremøter. 
Erik oppdaterer hjemmesiden.  

  

 Gjennomgang  av utkast til årsmøtereferat. 
Det var noen anmerkninger. Mindre justeringer blir gjort 
før referat legges ut på hjemmesiden. 

 
EG 

 

 Størrtjednlieheisen  
Nils Herman orienterte kort om historikk (fra 2008)  og 
status – og viktigheten av at styret følger med i utvikling 
i prosjektet. 
Status i siste brev fra kommunen:  ”Det er ikke satt i gang 
reguleringsplan for heisen”.   
Det er viktig at oppstart av første byggetrinn av hyttene 
ikke utløser bygging av heis. 

  

 Kontakt med kommunen 
Det ble besluttet å skrive et brev til kommunen der man  

 Presenterer det nye styret. 

 Påminne kommunen om at Beitostølen Vels styre 
ønsker oppdatering og bedre innsikt i relevante 
byggesaker – og spesielt byggesaken som gjelder 
Størrtjednlieheisen. 

 
 
- 
EG/NHH 

 

 Oppdatering av hjemmesiden 
 Informasjon om kontakt med kommunen 
 Korrigert referat årsmøte . 

 

  

 Neste møte: mandag 28.10.13. Hos Nils Herman kl 19.00   
 


